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Gevolgen van de coronacrisis voor de 
werkwijze van onze fractie 

“Wij hebben besloten, dat wij als fractieleden en burger-
(duo)leden [tijdens raadsvergaderingen] alleen fysiek aanwezig 
zullen zijn als er duidelijk spoedeisende zaken op de agenda 
staan.” Dit schrijft de fractie op onze website. “Maar natuurlijk 
zijn wij actief, ieder op zijn/haar eigen wijze.” Zoals Henri 
Jansen (foto), die nu thuis werkt.  
De verwachting is dat de wetgever het snel mogelijk zal maken 
dat de gemeenteraad ook besluiten kan nemen, terwijl de 
raadsleden via een beeldverbinding met elkaar overleggen en hun 
stem uitbrengen.  
Lees het gehele artikel op onze website 

Onze facebookpagina 
We verwijzen in deze ‘BERICHTEN’ vaak naar de website van 
PvdA Westerveld: https://westerveld.pvda.nl.  
We hebben ook een eigen facebookpagina. Daar staan meer 
berichten op. Wanneer u die wilt volgen kunt u terecht op: 
https://www.facebook.com/PvdaWesterveld/. 
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Over ‘BERICHTEN'  
 

Eens in de maand brengen wij u 
op de hoogte van de 
belangrijkste onderwerpen, 
waar fractie en bestuur van 
PvdA Westerveld zich mee 
bezig houden.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op 
(06) 53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over bestuursaangelegen-
heden kunt u mailen naar Fenna 
Leibbrand of haar bellen op 
(0521) 59 00 87.  

Reacties  
 

In deze en in de vorig aflevering 
hebben we de mening van Wim 
Dooren over 2 actuele onder-
werpen opgenomen. (Het zijn 
teksten die Wim eerder op 
Facebook heeft geplaatst.)  
Want PvdA Westerveld bestaat 
uit meer dan bestuur en fractie.  
 

Wilt u via ‘BERICHTEN’ uw 
mening geven over een actueel 
onderwerp? Neem dan contact 
op met Luuc Christensen: 
christl@xs4all.nl of tel. 38 05 48  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Wim Dooren: “Poldermodel 2.0” 
Naar aanleiding van de inbreng van Albert Fopma op 10 maart 
over het voorstel om gesprekken te organiseren over het gebruik 
van gewasbeschermingsmiddelen, schrijft Wim Dooren:  
   

“Perfect dat juist VVD en PvdA samen proberen het 
maatschappelijke debat weer productief te laten zijn. Er is al te 
veel tijd verloren door onverzoenlijkheid, te weinig werken aan 
gedeelde visie, te detaillistische doelen waar de lokale overheid 
zich aan vertilt vanwege de nationale wetgeving. Fopma's betoog 
is bevlogen en betrokken, maar ook beheerst en bescheiden, met 
oog voor praktische kanten aan de zaak. Veelbelovend. Echt en 
mooi politiek handwerk.  
 

Precies ook de kenmerken die maken dat ik me thuis voel bij de 
sociaal-democratie.” 

Hoe verder nu PvdA Meppel zich heeft 
teruggetrokken uit de fusiebesprekingen? 
Voor die vraag zien wij (en PvdA De Wolden) ons nu gesteld. We 
zijn in feite terug bij af. Tess Doldersum, voorzitter van PvdA De 
Wolden, heeft gemeld dat het afdelingsbestuur zich nog moet 
beraden over de ontstane situatie. Dat moeten wij ook nog doen.  

Willen wij als afdeling het lot in eigen hand houden, dan staan 
nog steeds de 2 bekende opties open:  
1. Toch proberen zelfstandig te blijven met een volwaardig 
bestuur van minimaal 3 personen.  
2. Òf blijven zoeken naar het samengaan met andere 
afdeling(en), doch dan zonder PvdA Meppel. 

Wij hadden er graag met u in een ledenvergadering over willen 
spreken, maar het ziet er niet naar uit dat we vóór de zomer bij 
elkaar kunnen komen. Wij nodigen u echter graag uit om ons in 
de tussentijd te bellen of te mailen over uw gedachten over 
oplossingsmogelijkheden.  

Het afdelingsbestuur 
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Kennismakings-  
gesprekken  
 

Afgelast, uitgesteld, gaat niet 
door, verschoven, naar andere 
datum, na 1 juni, na de zomer, 
volgend jaar, ….  
 

Een ongekende stroom van 
afmeldingen van bijeenkomsten 
en activiteiten vullen onze digitale  
postbussen.  
 

Veel voornemens komen nu niet 
tot uitvoering. Zo hadden wij 
binnen het afdelingsbestuur net 
afgesproken dat we elk nieuw lid  
uit gaan nodigen voor een 
kennismakingsgesprek. Zoals dat 
in het verleden ook gebeurde.  
 

Nu is het echter afwachten, 
wanneer we die uitnodigingen 
ook inderdaad kunnen versturen.  
 

https://westerveld.pvda.nl/nieuws/oplossing-zoeken-voor-gebruik-gewasbeschermingsmiddelen/
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